
 

 

 

 

 

 

 

OKTATÁSI, KULTURÁLIS ÉS SPORTBIZOTTSÁG 
 

2015. január 20-i ülésének  
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 
 

 

 

• 1/2015. (I. 20.) bizottsági határozat arról, hogy a bizottság a nemzeti értékek és 
hungarikumok gyűjtésének, népszerűsítésének, megismertetésének, 
megőrzésének és gondozásának támogatására pályázati lehetőségről szóló 
előterjesztés határozati javaslatában foglaltakat elfogadásra javasolja, a 
pályázat benyújtását támogatja. 

 
• 2/2015. (I. 20.) bizottsági határozat arról, hogy a bizottság a Püspökladány 

Város Közművelődéséért Közalapítvány 2014. évi tevékenységéről szóló 
tájékoztatót elfogadásra javasolja. 

 
• 3/2015. (I. 20.) bizottsági határozat arról, hogy a bizottság a Püspökladány 

Sportjáért Alapítvány 2014. évi tevékenységéről szóló tájékoztatót azzal a 
kitétellel javasolja elfogadásra, hogy az előzőleg és újként megválasztott 
kuratórium közösen készítse el az utolsó negyedév (október-december) 
munkájáról szóló kiegészítést a 2015. január 29-i képviselő-testületi ülésre. 
Amennyiben nem tesznek ennek eleget, a bizottság nem támogatja a 
tájékoztató elfogadását. 
A kiegészített tájékoztatót az Oktatási, Kulturális és Sportbizottság ismételten 
napirendre tűzi 2015. január 28-án. 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: az Oktatási, Kulturális és Sportbizottság 2015. január 20-i soron 

következő n y í l t ülésén. 
 
Helye:   Városháza tanácskozó terme 
 
Jelen vannak:  Kovács Krisztina bizottsági elnök 

Petőné Papp Margit, Nagy Sándorné, Kovács Józsefné bizottsági 
tagok 

 
Igazoltan távol van: 
   Duró Ferenc bizottsági tag 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: 

Papp Lászlóné kuratóriumi elnök, Közművelődésért Közalapítvány 
   Márkus Gábor alpolgármester 
   Oláh Károly Városfejlesztési Iroda ügyintéző 
 
További megjelentek: 
   Tamás Imre városlakó 
   Bíró Ferenc városlakó 
 
Jegyzőkönyvvezető: 
   Fodorné Szabó Mária 
 
Az ülés kezdetének időpontja: 

15 óra 20 perc 
 
 
KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 

Köszöntöm a megjelenteket. Megállapítom, hogy a bizottság határozatképes. Duró Ferenc 
jelezte, hogy munkahelyi elfoglaltsága miatt nem tud részt venni az ülésen.  
Jegyzőkönyv hitelesítőre teszek javaslatot Nagy Sándorné bizottsági tag személyében. 
Aki elfogadja, kérem szavazzon. 
 

A szavazás eredménye: 4 igen szavazat. 
 

Megállapítom, hogy jegyzőkönyv hitelesítőnek Nagy Sándorné bizottsági tagot a bizottság 
megválasztotta. 
 

A meghívóban 4 napirendi pont van, ami megtárgyalásra vár.  
 

Köszöntöm Tamás Imrét, és Bíró Ferencet, akik az Értéktárral kapcsolatos napirend miatt 
vannak itt, ami harmadik pontként szerepel a meghívóban. 
Javaslom, hogy a 3. napirendi pont megtárgyalását hozzuk előbbre.  
Van-e más javaslat a napirendi pontokra? Amennyiben nincs, szavazzunk a napirendekről. 
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Aki az általam kezdeményezett módosítással elfogadja a napirendi pontokat, kérem 
szavazzon. 
 

A szavazás eredménye: 4 igen szavazat. 
 

Megállapítom, hogy a bizottság 4 igen szavazattal a napirendi pontokat a módosítással 
elfogadta. 
 
N a p i r e n d e k: 
 

1. Előterjesztés a nemzeti értékek és hungarikumok gyűjtésének, népszerűsítésének, 
megismertetésének, megőrzésének és gondozásának támogatására pályázati 
lehetőségéről. 
Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 

2. Tájékoztató a Püspökladány Város Közművelődésért Közalapítvány 2014. évi 
tevékenységről. 
Előadó: Papp Lászlóné kuratóriumi elnök 
 

3. Tájékoztató a Püspökladány Sportjáért Alapítvány 2014. évi tevékenységéről. 
Előadó: Lovas Norbert kuratóriumi elnök 
 

4. Különfélék 
 
 
1. Napirend 
 
KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 

A Földművelésügyi Minisztérium által kiírt 100%-os támogatottságú pályázatról van szó, 
amelyet az Önkormányzatunk szeretne megpályázni. A pályázatnak 3 támogatási célterülete 
van, mi az első kettőre pályázhatunk. 
 

Tamás Imre jelzi, hogy szólni szeretne, megadom a szót. 
 
 

TAMÁS IMRE 
 

Köszönjük szépen a lehetőséget, hogy itt lehetünk. Hallottunk a Települési Értéktár 
Bizottság megalakulásáról. Csak tájékozódni szeretnénk, mivel van egy társaság, aki szintén 
a településen lévő értékekkel foglalkozik, többek között kiemelten a Fatelítővel, ami úgy 
tudjuk, már bekerült a helyi értékek közzé.  
 
 

KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 
Igen, valóban így van.  
Oláh Károlyt azért hívtuk be az ülésünkre, mert tájékoztatást szeretnénk kérni arról, jelenleg 
hogyan áll a pályázat. 
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OLÁH KÁROLY ügyintéző Városfejlesztési Iroda 
 

Megjelent a Földművelésügyi Minisztérium honlapján egy pályázat helyi értéktárak 
létrehozásának lehetőségére. Van egy korábbi képviselő-testületi döntés, amely értelmében 
nálunk létrejött egy Település Értéktár Bizottság. A pályázati adatlapot felregisztráltam és 
várom az ötleteket a bizottságtól, hogy melyik célterületre pályázzunk. 
 
 

KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 

Kíván-e valaki kérdést feltenni?  
Nem. 
Akkor térjünk át a véleményekre. 
 
 

Vélemények 
 
 

KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 

Az Értéktár Bizottság valóban felállt, és érkezett is be hozzánk javaslat. Elfogadtuk azt az 
egyetlen egy értéket, amelyet Keserű Imre terjesztett fel. Tudom, hogy ahhoz az 
egyesülethez tartozik, amelynek képviselői itt vannak körünkben.  
Volt egy alkalom, amikor a helyszínen meg lehetett nézni ezt az értéket.  
Most ez a pályázat nagyon jó lehetőség arra, hogy akár már a felvett értéket, akár a felvehető 
értékeket felderítsük. Akár segítsünk abba, hogy olyan állapotba kerüljön ez az érték, amely 
felvételre kerülhet a bizottság által támogatott módon. Ezeket az értékeket küldjük tovább a 
Megyei Értéktárhoz, ahol ők is regisztrálják. Összegyűjtik, és megőrzésre kerül az utókor 
számára.  
Püspökladánynak nem ez az egyetlen olyan értéke, amely egyedülálló. Az országban nincs 
másik, ilyen állapotban lévő Fatelítő, ami hatalmas érték. A bizottságnak is az a feladata, 
hogy próbálja szélesíteni a bázist. Ha van olyan tárgy, akár eszmei érték, amelyet érdemes 
lenne ebbe a tárba betenni, akkor oda kerüljön. Most az önkormányzat az egyik lába, az 
oktatási intézmény lehet a másik lábai, amely próbálja ezt az értéktárat feltölteni. Azért 
mondom ilyen részletesen, hogy segítsünk mi is abban, hogy ez a pályázat úgy kerüljön 
beadásra, hogy a legszélesebb körben tudnánk a püspökladányi vagy a sárréti értékeket 
valamilyen formában ebbe az értéktárba tömöríteni, vagy népszerűsíteni, vagy országos 
kiadványként megjelentetni. Sok lehetőséget kínál a pályázat. 
 
 

KOVÁCS JÓZSEFNÉ bizottsági tag 
 

Püspökladánynak van egy értéktára, ezt kell gyarapítani. A 2. oldalon olvasom, hogy a 
„települési értéktárunkban egy érték szerepel”. Meg van az értéktárunk, csak gyarapítani 
kell. 
 
 

KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 

Tavaly kezdődött el az értéktárak megalakulása, elkezdődött az értékek gyűjtése. A 
minisztérium a gyorsítást segíti elő, ezért tette ezt a pályázatott közzé. Kötelességünk ebben  
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előrelépni, és ha még pénzt is kapunk hozzá, 100%-os ez a pályázati támogatottság, akkor 
mindenképpen vegyünk részt benne. Nekünk most a testület felé azt a javaslatot kell tenni, 
hogy ezt a pályázatot támogatjuk-e vagy sem. Azon kívül feladatunk, hogy a pályázat 
készítőknek ötleteket adjunk, hogy mi kerüljön ebbe a pályázatba, vagy mire pályázzunk. 
 
 

NAGY SÁNDORNÉ bizottsági tag 
 

A civil szervezeteket, és a város szervezeteit is meg kellene keresni és bevonni. A Ladány 
Tv-nek van egy szép kiadvány a Sárréti fakanál, ennek az anyagai készen állnak, azokat is 
fel lehetne venni az értékek sorába. Megvannak ezek az értékek, épületek sok minden van 
Püspökladányban. 
 
 

KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 

Megtörtént a felhívás, mikor az Értéktár Bizottság megalakult, intézmények, szervezetek 
felé. Egy szervezet élt vele. Az idén az lesz a feladata a bizottságnak, hogy egy kicsit 
szélesebbre nyissa, és töltse felfele az értéktárat. Újra össze fog ülni a bizottság és ott tovább 
fog lépni, de most a pályázathoz kell nekünk utat adni, hogy a pályázat elindulhasson, és 
megvalósulhasson. Tervezzük, hogy szakemberek bevonásával új Értéktár Bizottságot 
hozzunk létre. Ők jobban el tudják dönteni, hogy mi az, ami értékálló, mi az, ami egyedi. 
Úgy is ide kerül, ha valami érték elő jön, az Oktatási Bizottság elé, mindenképpen tudni 
fogunk róla. 
 
 

PETŐNÉ PAPP MARGIT bizottsági tag 
 

Mindenféleképpen be kell adni a pályázatot, 100%-os támogatottságot nem szabad 
elengedni. A Fatelítőt és az ehhez kapcsolódó részt értékként kell kezelni. 
 
 

KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 

Kötelességünk, akár bizottságként, akár önkormányzatként a Püspökladányra jellemző 
értékek őrzése. Kérem az egyesület segítségét, hogy kapcsolódjanak be a munkánkba. 
 
 

BÍRÓ FERENC 
 

Vasúttörténettel foglalkozom, vasúttörténeti gyűjteményem is van. Keserű Imrével tavalyi 
év februárjában felvettük a kapcsolatot. Az országban 3 fatelítő volt, ebből 2 már szét van 
szedve. A Püspökladányban lévő az egyetlen egy olyan géptechnológiai csoport, ami 
egyben van. 2008-ban műemlékké lett nyilvánítva. A MÁV rossz gazda, az összes ablak be 
van törve, beázik a tető, madarak fészkelnek bent az épületben. Úgy gondoltuk, hogy egy 
civil szervezetet erre alapítunk, és felkértük a MÁV-ot ezzel kapcsolatban, hogy bocsássa a 
mi rendelkezésünkre. A gépekből kiállítást rendezünk be, illetve a technológia épület és az 
iroda szervesen össze van építve. Az iroda épület 2. emeletén elhelyezésre kerülhetne az a 
vasúttörténeti gyűjtemény, amivel rendelkezem. A MÁV mindenféle kifogást keres, a 30 
napokat betartja. Nem találják a gépeknek a számadóját. Számukra a gépek nem is léteznek, 
nincsenek is. Mindenféle utat próbáltunk már. Egy államtitkárnak eljutattuk az anyagot, aki  
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részben felelőse a dolognak. Remélem, hogy hatással tudunk lenni rá. A földszinten 
közösségi teret szeretnénk létrehozni, ahol aktuális rendezvényeket lehet tartani, tartalommal 
meg lehet tölteni. Ha az egyesületünkre lenne bízva, akkor uniós pályázatokat is be lehetne 
vonni a karbantartásra, kiállítások szervezésére. Ipartörténeti központot lehetne létrehozni. 
Tájékozódni jöttünk, hogy Önöknek mi a véleményük erről az egészről. 
 
 

KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 

Mindenképpen értékesnek tartjuk. Az Önkormányzatnak is segíteni kell a területén lévő 
értékeket. Polgármester asszony segítségét bizonyára kérték. 
 
 

BÍRÓ FERENC  
 

Abban állapodtunk meg, hogyha a MÁV-tól kedvező választ fogunk kapni, akkor azonnal 
keressük. 
 
 

KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 

Ezeket a jegyzőkönyv most tartalmazni fogja, és fogunk is még beszélni erről. Most viszont 
a pályázatról kell dönteni. 
 
 

OLÁH KÁROLY ügyintéző Városfejlesztési Iroda 
 

A helyi értékeket számba kell venni. Feljebb helyezni, feltölteni az értéktárat. 
 
 

KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 

A pályázatot nem szeretném, ha ráhúznánk a Fatelítőre. Más irányból kell oda pénzt vinni. 
Nekünk az Önkormányzat pályázatát kell megírni, és a városban lévő értékek felkutatása, és 
annak az elindítása az értéktárba kerülésre a cél. 
 
 

MÁRKUS GÁBOR alpolgármester 
 

Valahol majd összeérnek a dolgok. Tokodon és Dombóváron volt ilyen Fatelítő, de ez a 
kettő már nincs meg. Így valóban nagy értéket képvisel a mienk. 
 
 

KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 

Amennyiben nincs több vélemény, szavazzunk az előterjesztésről. Aki elfogadja az 
előterjesztés határozati javaslatát és támogatja a pályázat benyújtását, kérem szavazzon. 
 

A szavazás eredménye: 4 igen szavazat. 
 

Megállapítom, hogy a bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a határozati 
javaslatot és a pályázat benyújtását. 
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1/2015. (I. 20.) oktatási, kulturális és sportbizottság határozata 
 
Püspökladány Város Oktatási, Kulturális és Sportbizottsága a nemzeti értékek és 
hungarikumok gyűjtésének, népszerűsítésének, megismertetésének, megőrzésének és 
gondozásának támogatására pályázati lehetőségről szóló előterjesztés határozati 
javaslatában foglaltakat elfogadásra javasolja, a pályázat benyújtását támogatja. 
 
 

Határidő: 2015. január 29. 
 
Felelős: Kovács Krisztina bizottsági elnök 
 
 
2. Napirend 
 
KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 

Kérdezem Papp Lászlóné kuratóriumi elnököt, van-e kiegészítése a tájékoztatóhoz? 
 
 

PAPP LÁSZLÓNÉ kuratóriumi elnök 
 

Amikor a belső ellenőrzés volt, minden összekuszálódott körülöttünk.  
Óvatosan kezdtük el kezelni a dolgokat. Változtattunk a pályázati feltételeken, alapító 
okiratot kell becsatolni. Az új feltételek miatt megcsappant a pályázatok száma. 
600-700 e Ft-ot szoktunk át hozni következő évre, hogy folyamatosan tudjuk támogatni a 
szervezeteket. Októberben kiírtuk a pályázatot, a bent maradt 1,3 millió Ft-ból 1 millió Ft-ot 
a beérkező pályázatok között szétosztottunk. Ez volt az utolsó ilyen formátumú döntés, mert 
megváltoztak a feltételek, és ettől kezdve a költségvetés elfogadását követően a fenntartó 
fogja kiírni a pályázatot. 300 e Ft maradt még, ami felosztható, hogyha valami rendkívüli 
esemény történik, akkor egyedi döntésnél segítséget nyújthat. 
 
 

KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 

Van-e valakinek kérdése? 
 
 

Kérdések 
 
 

KOVÁCS JÓZSEFNÉ bizottsági tag 
 

Első negyedévre szól az 1 millió Ft felosztása? 
 

PAPP LÁSZLÓNÉ kuratóriumi elnök  
 

Októberben került kiírásra a pályázat, és az arra beérkező pályázatok között került 
felosztásra az 1 millió Ft. Ennek az átutalására nem került sor 2014-ben, ezért szerepel 
pénzmaradványként. 
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KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 

A tájékoztatóból egyértelműen kiderül, hogy sok pénz maradt meg. Az anomália az, hogy 
megmaradt ennyi pénz, ugyanakkor meg tartalmazza a tájékoztató, hogy a közalapítvány 
költségvetését szíveskedjen növelni az önkormányzat. Nem mond ez egymásnak ellent? 
 
 

PAPP LÁSZLÓNÉ kuratóriumi elnök 
 

De benne van a tájékoztatóban az is, hogy nem akartunk aránytalanságot a korábbi 
támogatásokkal szemben. Akkor nem tudtuk volna támogatni azokat a hagyományos 
rendezvényeket 2015. elején, amik a folyamatosságot biztosítják, mint a Farshang, vagy a 
Petritelepi Iskola népmesemondó versenye. Ezekre nem maradt volna pénz, ha szétosztjuk a 
pályázatok között az összest. 
 
 

KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 

A kérdések sorát lezárom. Térjünk át a véleményekre. 
 
 

Vélemények 
 
 

KOVÁCS JÓZSEFNÉ bizottsági tag 
 

Megkaptam a választ, hogy miért kellett áthozni a pénzt, mivel nincs a költségvetésig új 
támogatás. 
 

KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 

Nem érkezett be annyi pályázat, mint korábban és nem akarták túl finanszírozni az 
addigiakhoz viszonyítottan ezeket. Mostaniakra pedig lehet egy kicsivel többet is adni 
támogatásként, ha arra érdemes, mert az igények lényegesebben nagyobbak, mint amit ki 
tudott elégíteni a kuratórium. 
 
 

PAPP LÁSZLÓNÉ kuratóriumi elnök 
 

Évek óta gondolkodtunk rajta, hogy valami más struktúrát kellene kitalálni. Sokan 
lemorzsolódtak, amikor 10-20 e Ft-ot lehetett adni, mert a számlavezetési díj többe került a 
pénzintézetnél, mint az elnyert támogatás. Számtalanszor beszéltünk a város 
polgárőrségéről, hogy az mennyiben tartozik ide, ebbe a körbe. 
 
 

KOVÁCS JÓZSEFNÉ bizottsági tag 
 

A tájékoztatóban az került leírásra, hogy két pályázó nem vette át a támogatást. Lehet-e 
tudni, hogy miért nem vette át, mi volt az ok? 
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PAPP LÁSZLÓNÉ kuratóriumi elnök 
 

Keveselték a megítélt támogatást, amit kaptak. 
 
 

MÁRKUS GÁBOR alpolgármester 
 

Az egyesületekben fizessenek tagdíjat, és lesz bevételük 
 
 

KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 

Vannak olyan események, amelyek nem csak a városi rendezvényhez kapcsolódnak, nem 
csak az egyesület igényeit elégíti ki, ezeket támogatni kell. Az alapítvány súlypontozza 
azokat, akik olyan rendezvényre kérik a támogatást, amelyek igazán értékálló 
hagyományokat ápol, és valamilyen plusz élményt ad a város lakóinak. Nincs annyi 
bevétele a néptáncosoknak, mivel nagyon sok rendezvényen ott vannak, mint amennyi 
fellépésük van, ezért segítséget kérnek, és ha mi tudjuk, igen is támogassuk ezt. A ruha nagy 
költség, nem lehet mindent a szülőkre terhelni. Súlypontozni kell, hogy kinek jár több 
támogatás, és kinek kevesebb. 
 
 

PETŐNÉ PAPP MARGIT bizottsági tag 
 

Évekig benne voltam a kuratóriumban. Nem könnyű a döntés, mindig nagyon nehéz feladat. 
Törekszik az alapítvány arra, hogy arányosan ossza szét a támogatást. Aki visszautasítja, az 
legyen az ő problémája, úgy gondolom, hogy 10 e Ft is támogatás. Igyekszik a kuratórium 
január, február időszakot áthidalni a maradvánnyal. Régen volt olyan, hogy decemberben 
kaptunk 1 millió Ft-ot az ÖNHIKI-ből, akkor ezt gyorsan szét is osztottuk, és amikor 
januárban volt valami rendezvény, nem tudtunk forrást biztosítani, csak utólag. 
 
 

KOVÁCS JÓZSEFNÉ bizottsági tag 
 

Ha megnézzük a támogatottaknak a névsorát és a körét, valamennyien Püspökladány 
közművelődésért tesznek ezekkel a programokkal. A polgárőrség pedig biztosítja ezeket a 
rendezvényeket, ezért elfogadhatónak tartom a támogatásukat. 
 
 

NAGY SÁNDORNÉ bizottsági tag 
 

Erre való az alapítvány, nemes cél, kulturális értékek támogatása. Könnyű, egyszerű az 
elszámolás. Meghatározzák mire kapható, és mire költhető. 10-20-30 e Ft egy rendezvény 
megszervezéséhez nagyon sokat jelenthet. 
 
 

PAPP LÁSZLÓNÉ kuratóriumi elnök 
 

Amikor az SZMSZ-t átdolgoztuk, akkor álltunk át a negyedéves támogatásra, ez bevált, 
tervszerű rendszer lett. 
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KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 

A véleményeket lezárom, aki a tájékoztatót elfogadja, kérem szavazzon. 
 

A szavazás eredménye: 4 igen szavazat. 
 
 

2/2015. (I. 20.) oktatási, kulturális és sportbizottsági határozat 
 
Püspökladány Város Önkormányzata Oktatási, Kulturális és Sportbizottsága a 
Püspökladány Város Közművelődéséért Közalapítvány 2014. évi tevékenységről szóló 
tájékoztatót elfogadásra javasolja. 
 
 

Határidő: 2015. január 29. 
 
Felelős: Kovács Krisztina bizottsági elnök 
 
 
3. Napirend 
 
KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 

Problémás egy kicsit a tájékoztató, mert csak az I-III. negyedévet tartalmazza. Megoldást 
kell találni arra, hogy hogyan fogjuk az utolsó a negyedévet valamilyen formában pótolni.  
Van-e kérdése valakinek a tájékoztatóval kapcsolatban? 
 
 

Kérdések 
 
 

PETŐNÉ PAPP MARGIT bizottsági tag 
 

Kérhetjük-e, hogy vegyük le napirendről a megtárgyalását, mivel a kiegészítés nincs meg? 
 
 

KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 

Kérhetjük, csak egy kicsit gondoljuk át. A két alapítványnak együtt kellene mozognia. 
Megpróbáltam egy megoldást kidolgozni, javasolni. A Törvényszék az, akinek itt most 
feladatai vannak. Nekünk, mint önkormányzat le kellene zárni az elmúlt évet. Januártól-
szeptember végéig készült el a tájékoztató, mivel a kuratórium megbízatása a korábbi döntés 
szerint lejárt. A Képviselő-testület augusztusban döntött az új kuratórium összetételéről, 
amelyben kimondta, a Debreceni Törvényszék általi változás bejegyzés jogerőre 
emelkedésének napjától bízza meg a kuratóriumot. A Törvényszék felfüggesztette az 
eljárást, mivel a korábbi módosítások átvezetését még nem tette meg és december 30-án 
hiánypótlásra szólította fel az alapítót. A 7 fős kuratórium októbertől-decemberig csak a 
kötelező adminisztratív feladatokat látta el, nem tartotta korrekt eljárásnak, azért nem hozott 
érdemi döntéseket. Én azt látom megoldásnak, ha a bizottság a kuratórium tájékoztatóját 
azzal a kitétellel javasolja elfogadásra, hogy a volt és újként megválasztott kuratórium üljön 
le és közösen készítsék el az utolsó negyedév munkájáról szóló kiegészítést a 2015. január  
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29-i képviselő-testületi ülésre. Amennyiben a kuratóriumok nem tesznek ennek eleget, a 
bizottság nem támogatja a tájékoztatót.  
A Törvényszék van lemaradva, és nem tudjuk, hogy meddig fog húzódni a módosítások 
átvezetése. Az új 3 fős kuratórium bejegyzése nem tudom mikor lesz meg. 
 
 

KOVÁCS JÓZSEFNÉ bizottsági tag 
 

Január 1-től ettől függetlenül gazdálkodhat az új? 
 
 

KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 

Az új rendeletünk szerint, csak javaslatot tehetnek a bizottság felé. A képviselő-testület az 
Oktatási Bizottságra átruházta ezt a feladatot. Itt születik meg a döntés. Ők előkészítik a 
közpénzek elosztását, és a bizottság fogja jóváhagyni.  
A két elnököt megkeressük, és kérjük a tájékoztató kiegészítését. 
Kíván-e valaki véleményt formálni? 
 
 

Vélemények 
 
 

MÁRKUS GÁBOR alpolgármester 
 

A tapasztalatom az, hogy évekig húzzák a bíróságon az ügyet. Akkor, hogy működjenek? 
 
 

KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 

Van-e további vélemény? Amennyiben nincs, úgy a véleményeket lezárom.  
Úgy gondolom még egyszer össze kell ülnie a bizottságnak a testületi ülésig. 
Az alábbi javaslatot terjesztem a Tisztelt Bizottság elé: 
 

A bizottság a Püspökladány Sportjáért Alapítvány 2014. évi tevékenységéről szóló 
tájékoztatót azzal a kitétellel javasolja elfogadásra, hogy az előzőleg és újként megválasztott 
kuratórium közösen készítse el az utolsó negyedév (október-december) munkájáról szóló 
kiegészítést a 2015. január 29-i képviselő-testületi ülésre. Amennyiben nem tesznek ennek 
eleget, a bizottság nem támogatja a tájékoztató elfogadását.  
A kiegészített tájékoztatót az Oktatási, Kulturális és Sportbizottság ismételten napirendre 
tűzi 2015. január 28-án. 
 

Aki ezzel e javaslattal egyetért, kérem szavazzon. 
 

A szavazás eredménye: 4 igen szavazat. 
 
 

3/2015. (I. 20.) oktatási, kulturális és sportbizottsági határozat 
 
Püspökladány Város Önkormányzata Oktatási, Kulturális és Sportbizottsága a 
Püspökladány Sportjáért Alapítvány 2014. évi tevékenységéről szóló tájékoztatót azzal 
a kitétellel javasolja elfogadásra, hogy az előzőleg és újként megválasztott kuratórium  
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közösen készítse el az utolsó negyedév (október-december) munkájáról szóló 
kiegészítést a 2015. január 29-i képviselő-testületi ülésre. Amennyiben nem tesznek 
ennek eleget, a bizottság nem támogatja a tájékoztató elfogadását.  
A kiegészített tájékoztatót az Oktatási, Kulturális és Sportbizottság ismételten 
napirendre tűzi 2015. január 28-án. 
 
 

Határidő: 2015. január 29. 
 
Felelős: Kovács Krisztina bizottsági elnök 
 
 

FODORNÉ SZABÓ MÁRIA intézményfelelős 
 

Azt gondolom, hogy a kuratórium részére határidőként 2015. január 26-át kellene 
megjelölni a tájékoztató kiegészítésének elkészítésére. Így lenne kellő idő a bizottsági ülésig 
áttanulmányozni. 
 
 

KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 

Kérem Intézményfelelős asszonyt intézkedjen ez ügyben. 
 
 

4. Különfélék 
 
KOVÁCS KRISZTINA bizottsági elnök 
 

Van-e valakinek bejelenteni valója a különfélékben?  
Nincs. 
Köszönöm a megjelenést, az ülést bezárom. 
 
 
Az ülés végének időpontja: 

16 óra 15 perc 
 
 
 

K. m. f. 

 
 
 

 
 
 
 K o v á c s Krisztina     N a g y Sándorné 
      bizottsági elnök          bizottsági tag 
 
 


